

SECOND FOREIGN LANGUAGE KARAOKE NIGHT

PARTY

CULTURE
EXCHANGE

MUSIC

PRIZES!

FREE FOOD &
BEVERAGE!



1ST PRIZE!

SOLO: TWD \$2500

GROUP: TWD \$3000

(20% TAX WILL BE CHARGED TO FOREIGNERS)

★QUOTA: 20 CONTESTANTS (A GROUP AS ONE CONTESTANT)

- 12 NOV. (WED.) 17:30-20:00
- STUDENT CENTER WEST 3F

ORGANIZER

- DEPARTMENT OF FOREIGN LANGUAGES AND LITERATURE,
NATIONAL SUN YAT-SEN UNIVERSITY

CONTACT

- FOREIGN@G-MAIL.NSYSU.EDU.TW
- (07)5252000#3157



DETAILS↓



SIGN UP HERE↓



DEADLINE: 24 OCT.

國立中山大學外國語文學系
Department of Foreign Languages and Literature
National Sun Yat-sen University

第二屆「第二外語卡拉OK夜」

The 2nd Annual Second Foreign Language Karaoke Night

日期及時間：2025年11月12日（星期三）

Date: Wednesday, November 12, 2025

時間：下午五時三十分至八時（參賽者須於下午五時到場地報到）

Time: 17:30–20:00 (All contestants need to register at 17:00)

地點：活動中心西三樓-多用途大廳

Venue: Student Center West 3F - Multipurpose Room

一、比賽宗旨：

「第二外語卡拉OK夜」讓學生一展歌喉，並鼓勵寓學習於娛樂，以生動活潑的形式練習第二外語。卡拉OK歌唱比賽更旨在促進文化及語言交流，推動校園國際化，及增進本地生與國際生之間的友誼。

Purpose: The karaoke night provides a platform for students not only to unleash their singing talents but also to practice their language skills in an interactive way. It aims to encourage the learning of a second foreign language, to promote intercultural exchange on campus, and to foster friendship between local and international students.

二、主辦單位：國立中山大學外國語文學系

Organizer: Department of Foreign Languages and Literature, National Sun Yat-sen University

三、對象：本校學生（包含外籍生）

Eligibility: All students, including international and exchange students, are eligible to apply.

四、比賽組別 Categories *：

(一) 獨唱組 Solo

(二) 合唱組 Group

*報名人數共計20組 *Quota: 20 contestants (a group as one contestant).

五、規則 Rules

- 參賽者可自選一首歌曲，歌曲必須為中英文以外的其他語言。外籍學生可以演唱臺語。
Contestants can select a song of their own choice. The song can be in any language other than English and Chinese. Non-Taiwanese students can opt to sing in Taiwanese.
- 伴唱音樂必須去除人聲。
The vocals of the music must be removed.
- 最長表演時間為五分鐘。
The maximum duration of the song is 5 minutes.
- 參賽者應自備音樂影帶，且影帶可有歌詞，且於活動開始前至少30分鐘報到以利事先測試伴唱帶。
Contestants should bring their own karaoke music videos and arrive at the venue at least 30 minutes before the scheduled time of the event in order to facilitate a technical rehearsal. The lyrics can be included in the music video.
- 音樂格式統一為mp3 / mp4，不支援其他播放格式，檔名請以學號建立，於2025年11月3

日前寄至foreignlang@g-mail.nsysu.edu.tw。

The format of the music must be mp3 or mp4 for the player's compatibility. Please use your student ID as the filename and email the music file to foreignlang@g-mail.nsysu.edu.tw by November 3, 2025.

- 可自彈自唱，但須自備樂器。

Contestants can play and sing by themselves but have to bring their own musical instruments.

六、截止日期：

2025 年 10 月 24 日（星期五），下午四時前

Application Deadline: Friday, October 24, 2025, by 16:00

七、報名方式：

Google Form 表單報名→

Application form: Google Form →



八、評分標準 Criteria：

- 音色及音準 Vocal Quality and Intonation 30%
- 咬字 Pronunciation 50%
- 台風及服裝 Stage Presence and Costume 20%

九、獎勵 Prizes：獨唱組取四名，合唱組取兩名 Top 4 from solo / Top 2 from group

參賽者可獲得精美小禮。

All contestants will receive a gift from the Department.

★ 外國人在臺獲得獎金，需被扣 20% 所得稅。

Prize money won by a foreigner in Taiwan is subject to 20% tax.

獨唱組	第一名: 獎狀一紙及獎金新台幣貳仟伍佰元整 (稅後 NT\$2,000) 第二名: 獎狀一紙及獎金新台幣貳仟元整 (稅後 NT\$1,600) 第三名: 獎狀一紙及獎金新台幣壹仟伍佰元整 (稅後 NT\$1,200) 第四名: 獎狀一紙及獎金新台幣壹仟元整 (稅後 NT\$800)
對唱組	第一名: 獎狀一紙及獎金新台幣參仟元整 (稅後 NT\$2,400) 第二名: 獎狀一紙及獎金新台幣貳仟伍佰元整 (稅後 NT\$2,000)
Solo	1st Prize: certificate and NT\$2,500 (After tax NT\$2,000) 2nd Prize: certificate and NT\$2,000 (After tax NT\$1,600) 3rd Prize: certificate and NT\$1,500 (After tax NT\$1,200) 4th Prize: certificate and NT\$1,000 (After tax NT\$800)
Group	1st Prize: certificate and NT\$3,000 (After tax NT\$2,400) 2nd Prize: certificate and NT\$2,500 (After tax NT\$2,000)